
Qrszzázgjys ss Hitaula

Erománysaáár : KI -4C\

Érkezett : 2012 !.ÁJ 0 8.
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
Képviselőcsoportja

írásbeli kérdés

Kövér Lászl ó

az Országgyű lés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

„Van-e lehetőség a 75-ös számú főút Keszthely és Alsópáhok közti
szakaszának turista főszezonra történő ideiglenes megnyitására?” címmel a
HHSZ 91 . §-a alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Németh Lászlóné nemzet i
fejlesztési miniszter asszonyhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Keszthely és Hévíz környékén KOZOP program keretében épülnek az elkerül ő utak ,
a 71-es, 75-ös és 76-os számú főutak. Sajnos különböző okok miatt mindegyi k
szakasz az eredetileg tervezett határid őnél legalább egy évvel késő bb lesz kész .

Miniszter Asszony intézkedései hatására a régészettel kapcsolatos eljáráso k
felgyorsultak, de sajnos még nem oldódtak meg . A legkritikusabb a 75. sz. fő út
Alsópáhok és Keszthely közötti szakasza, ahol a meglévő forgalmas főutat új
alapozás építése miatt teljes egészében le kellett zárni, így e jelent ős forgalom csa k
5-10 km-es kerülővel, többnyire az amúgy is zsúfolt hévízi utcákban torlódik .

2012. április 25-én helyszíni bejárást tartottak az érintett hatóságok és beruházók .
Megállapították, hogy alapozás technológiai okok miatt az út teljes egészébe n
véglegesen, legkorábban csak a legfelső kopóréteg elkészítése után, és a még
hátralévő régészeti feltárásokat követően 2012 októberében adható át .



Szakemberek szerint a kopóréteg elkészülte előtt és a teljes régészeti munka
elvégzése, illetve a teljes szakasz kiépítése el őtt Keszthely és Alsópáhok között i
szakaszon lehetőség lenne ideiglenes megnyitásra, a forgalom szabályozott
átengedésére 2012. június végétő l . Ez legalább tehermentesítené a nyár i
csúcsszezonra a forgalmas üdülőhelyeket, Hévízt és Keszthelyt . A határidők
csúszása és az okozott forgalmi torlódások a KÖZOP program sikere és a kormány
kommunikációja ellen hatnak, valamint jelentős többletköltségeket jelentenek, ezér t
kérem Miniszter Asszonyt, hogy vizsgáltassa meg a nyári turistaszezonra val ó
ideiglenes forgalomba helyezést .

Ennél kedvezőbb a helyzet a 71-es elkerülőn, ahol a régészet körül i
jogszabályváltozások, forráshiány nehezíti a teljes szakasz átadását . Itt is jelentős
előrelépés lenne az egyébként már többnyire burkolattal rendelkez ő nyugati szakasz
2012 . szezon előtti, júliusi megnyitása a Rezi felé vezet ő útig .

Intézkedését előre is köszönöm és várom megtisztel ő válaszát !

Keszthely, 2012 . május 8 .
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